
KÜ Vilde 52 JUHATUSE koosoleku   

Protokoll nr. 9 (111) 
 

Kuupäev:12.09.2018 Aeg: 20.00-21.00 

Toimumise koht:  Vilde 52, Tallinn 

Juhatas:    juhatuse esimees Erki Möller 

Protokollis:    juhatuse liige Mart Abro 

Osalesid: juhatuse liige Janek Holm ning 

revisjonikomisjoni liikmed Villu Hansen ja Raivo 

Pavlov 

 
 

PÄEVAKORD 

1.  Süvamahutite ümbrus. 

Peale mahutite paigaldust vajalik teha käiguteed ja 

prügiauto teenindusala. Aktsepteerida Katend OÜ 

pakkumist summas 5484 eur.   

Poolt kõik osavõtjad. 

2.  Pargisisesed kõnniteed. 

Arutati pargisiseste kõnniteede olukorda. Otsustati 

korrastada KÜ territooriumil olevad teed kuni 

linnamaani. Asendada vanad plaadid uutega. Kõnnitee 

teha 1,2 m laiune. Kaalumisel oli ka plaatide 

asendamine multsiga, mis ei leidnud üldist heakskiitu. 

Otsustati aktsepteerida Katend Oü pakkumist summas 

4169 eur eelmainitud tööde tegemiseks. 

3.  Parkla joonimine. 

Peale parkla laienduse lõppu tellida joonimine. Arutluse 

all oli mitu parkimisskeemi. Suurima kohtade arvu 



saaks majaesiste murulappide asendamisel asfaldi või 

murukiviga. Otsustati antud muudatuse jaoks küsida 

luba üldkoosolekult.Tellida joonimine Katend OÜ-lt 

summas 985 eur. 

Poolt kõik kohalviibijad. 

4. Välisuksed.  

11.09 käis välisuksi hooldamas Saku Metall. Nende 

töötajate sõnul, tänu pikaaegsele hooldamatusele ei 

õnnestunud kõiki uksi korralikult avanema saada. 

Juhatus võttis uste kehva olukorra teadmiseks. Hoolduse 

käigus selgus ka vajadus välja vahetada 5 uksesulgurit. 

Tööde hind 775 eur. Otsustati katkised sulgurid välja 

vahetada. 

Poolt kõik kohalolijad. 

5.  Valgustid. 

Hetkel ei tööta O- korrusel 9 valgustit. Uued lambid 

paigaldati 2017a. jaanuaris. Paigaldaja Ledproff. Firma 

esindajaga kontakti saamine keeruline. Vaatamata 

korduvatele lubadustele ei ole Ledproff suutnud 

olukorda lahendada. Otsustati olukorra jätkudes 

lõpetada nendega igasugune koostöö. 

 
 

Juhataja 

 

Protokollija 


